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P R O T O K Ó Ł Nr X/11 

z Sesji Rady Gminy Nowinka odbytej w dniu 
30 grudnia 2011r. w Gminnym Ośrodku Kultury w Nowince 

 

Obrady X sesji otworzył o godz. 8:07 Przewodniczący Rady Radosław Mikołajczyk, 
powitał przybyłych Radnych, sołtysów i mieszkańców Gminy: 

 
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy Radosław Mikołajczyk 

wypowiadając formułę „otwieram X Sesję Rady Gminy Nowinka”, powitał przybyłych 
Radnych, sołtysów, mieszkańców Gminy, Zastępcę Wójta i na podstawie listy obecności  
stwierdził quorum. Na ustawowy skład 15 radnych obecni byli wszyscy radni, w związku 
z tym uchwały dziś podjęte będą ważne. 

Następnie Przewodniczący Rady przeszedł do zatwierdzenia programu obrad 
z zaproponowanymi zmianami. 

1. Otwarcie sesji i powitanie. 
2. Przyjęcie protokołu z VII  sesji Rady Gminy 
3. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) Zmian w budżecie gminy na 2011 r. 
2) Zmiana wieloletniej prognozy finansowej na lata 2012 -2022. 
3) Zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami Gminy Nowinka. 
4) Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 

przeciwdziałania narkomanii na 2012 rok. 
5. Wnioski i interpelacje radnych. 
6. Wolne wnioski.  
7. Zakończenie sesji. 

Kto jest za przyjęciem programu? 

Radny Jerzy Kłoczko: Panie Przewodniczący, był złożony wniosek co się z nim dzieje, może 
Pan radca prawny się wypowie, jeżeli Pan go ignoruje. 

Przewodniczący Rady: Panie Jurku z uporem maniaka składa Pan wniosek na każdą sesję, 
Pan składa w imieniu ośmiu Radnych. Wniosek był rozpatrywany na poprzedniej sesji, nic się 
od tego momentu nie zmieniło, więc tego wniosku nie przyjmuję pod głosowanie. 

Radny Jerzy Kłoczko: a to można tak? 

Przewodniczący Rady: tak jest, tak można. 

Radny Jerzy Kłoczko: więc my poprosimy tutaj o wypowiedź Pana radcę prawnego. 
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Przewodniczący Rady: spokojnie, tego wniosku nie wprowadzam, a jak będzie wprowadzony, 
będzie jak na poprzedniej sesji, więc nie wiem, czy nie szkoda czasu. Jest niedługo 
referendum i wszystko się rozwiąże samo. 

Radny Jerzy Kłoczko: zanim referendum, Panie radco prawny, prosimy o opinię. 

Radca prawny: to Pan Przewodniczący sporządza porządek obrad, Pan Przewodniczący 
zarządza głosowanie i Pan Przewodniczący bierze odpowiedzialność za to, co robi. 

Radny Jerzy Kłoczko: proszę powiedzieć jak stanowi prawo. 

Radca prawny: Przewodniczący ustala porządek obrad i przesyła go Radnym. Na sesji Rady 
Gminy, Radni mają prawo zmienić porządek obrad, 

Radny Jerzy Kłoczko: więc my zmieniamy. Panie Radco, był złożony wniosek zgodnie 
z przepisami 7 dni przed sesją  

Radca prawny: pytanie, dlaczego go nie ma w porządku obrad jest do Przewodniczącego 
nie do mnie. 

Przewodniczący Rady: powtarzam wniosek był rozpatrywany na poprzedniej sesji. 

Radny Jerzy Kłoczko: nie ten. 

Przewodniczący Rady: taki sam 

Radny Jerzy Kłoczko: to w takim układzie mamy prawo dzisiaj złożyć nowy wniosek, tak 
Panie Radco. 

Radca prawny: Radni mają prawo inicjatywy uchwałodawczej w każdym momencie, ale żeby 
doszło to skutku, Przewodniczący musi zarządzić głosowanie. 

Radny Jerzy Kłoczko: więc wprowadzamy zmianę w porządku obrad Panie Przewodniczący 
i proponujemy wprowadzenie uchwały w sprawie odwołania i powołania przewodniczącego 
Rady Gminy.  

Przewodniczący Rady: wniosku nie przyjmuję, czy są jakieś inne wnioski? Głosujemy 
za porządkiem obrad. 

Za przyjęciem proponowanego porządku było siedmiu Radnych na piętnastu. 

Przewodniczący Rady: więc zostajemy przy nie zmienionym porządku obrad. 

1. Otwarcie sesji i powitanie. 
2. Przyjęcie protokołu z VII  i IX sesji Rady Gminy 
3. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) Zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami Gminy Nowinka. 
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2) Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 
przeciwdziałania narkomanii na 2012 rok. 

3) Zmian w budżecie na 2011 r. 
5. Wnioski i interpelacje radnych. 
6. Wolne wnioski.  
7. Zakończenie sesji. 
 

O godz. 8:10 Przewodniczący Rady ogłosił przerwę. 

Ad. 2) Przewodniczący Rady: kończę przerwę, wracamy do przyjęcia protokołu z VII sesji, 
czy wszyscy otrzymali protokół. 

Radna Luiza Bukłacha: czy została napisana prawda w tym protokole. 

Przewodniczący Rady: oczywiście, że tak. 

Radna Luiza Bukłacha i Radny Jerzy Kłoczko: to niech Pan odczyta końcówkę. 

„przechodzimy do kolejnego punktu obrad” 

Radna Luiza Bukłacha i Radny Jerzy Kłoczko: i co tak było? Zamknął Pan sesję. 

Radny Jerzy Kłoczko: poprosiłem o opinię Radcę prawnego, a Pan udzielił mu głosu? Jest 
nagranie i proszę jeszcze raz przesłuchać. 

Przewodniczący Rady: przepraszam bardzo, czy to Państwu jest potrzebne do kolejnej 
rozprawy? 

Radny Jerzy Kłoczko: potrzebne jest, żeby było zgodne z prawdą. 

Radna Luiza Bukłacha: nasza propozycja jest taka: nie było żadnej przerwy, po punkcie 7, 
po złożeniu wniosku zamknął Pan obrady sesji. 

Przewodniczący Rady: przesłuchiwaliście taśmę? 

Radna Luiza Bukłacha: my pamiętamy co było. 

Przewodniczący Rady: więc nie głosujemy, spotkamy się i odsłuchamy nagranie wspólnie. 
Z IX sesji protokół nie został jeszcze skończony.  

Radny Jerzy Kłoczko: to sesja trwa, przecież nie przegłosowaliśmy porządku obrad, prosimy 
o wypowiedź Radcę. 

Radna Luiza Bukłacha: ja nie wiem, który porządek obrad. Otrzymaliśmy dwa. 

Radca prawny: sesja odbywa się wg porządku ustalonego przez Przewodniczącego, a Rada 
może wnieść do niego poprawki. 

Radny Jerzy Kłoczko: dwa porządki obrad, więc idziemy, którym porządkiem obrad? 
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Katarzyna Czerwińska (pracownik ds. obsługi Rady Gminy): dostaliście Państwo dwa 
porządki obrad. Pierwszy: 

1. Otwarcie sesji i powitanie. 
2. Przyjęcie protokołu z VII  i IX sesji Rady Gminy 
3. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) Zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami Gminy Nowinka. 
2) Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 

przeciwdziałania narkomanii na 2012 rok. 
3) Zmian w budżecie na 2011 r. 

5. Wnioski i interpelacje radnych. 
6. Wolne wnioski.  
7. Zakończenie sesji. 
Macie to Państwo podpisane przez Przewodniczącego Rady, do tego pod spodem dopisałam, 
że wpłynął wniosek o odwołanie i powołanie Przewodniczącego, czyli proponowana przez 
Państwa zmiana ustalonego wcześniej porządku. 
To nie jest porządek obrad, tylko proponowana zmiana porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady: ogłaszam przerwę do 8:30 

Ad. 3) Przewodniczący Rady: wznawiamy obrady, proszę o spokój. Sprawozdanie Wójta 
z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Wójt Gminy: najbardziej istotne sprawy to 6 spotkań informacyjno-konsultacyjnych 
z mieszkańcami Gminy, których tematem przewodnim była inwestycja polegająca na 
budowie sieci kanalizacyjno-wodociągowej w miejscowościach Kopanica, Tobołowo, 
Szczebra, Szczeberka, Nowinka, Podnowinka, Gatne Drugie oraz projektowanie i budowa 
przydomowych oczyszczalni ścieków. W spotkaniach uczestniczyli i projektanci 
i wykonawcy inwestycji. Ponadto mieszkańcy zostali poinformowani o istotnych dla Gminy 
sprawach i w tych  spotkaniach wzięło udział 201 mieszkańców. 

14 grudnia odbyło się spotkanie z Narodowym Funduszem Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej z udziałem Wojewódzkiego Funduszu i wójtów 5 gmin. Celem spotkania było 
omówienie realizowanych inwestycji kanalizowania gmin i zakres dodatkowych robót. Na 
poprzedniej sesji wspominałam, że chcemy mieć budowę wodociągu w domach, gdzie jeszcze 
go nie ma i Radni wskazali nam takie miejsca. 

16 grudnia odbyła się uroczystość związana z odebraniem drogi powiatowej Szczebra – 
Sokolne - Cisówek – Kurianki Nr.1186B 
 
16 grudnia rozpoczęła się kontrola Zakładu Ubezpieczeń Społecznych i trwa do teraz. 
 
20 grudnia 2011r odbyło się spotkanie w Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Suwałkach 
celem omówienia wskaźników do budżetu. 
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28 grudnia odbyło się spotkanie z przedstawicielem Urzędu Marszałkowskiego 
w Białymstoku celem uzupełnienia dokumentacji dotyczącej planowanej modernizacji plaży 
w Kruszniku.  
 
29 grudnia odbyło się posiedzenie Komitetu Lokalnej Grupy Rybackiej. 
 
Ponadto na wniosek mieszkańców i Radnych został sporządzony wykaz sprzedanych działek 
gminnych od 2001 do 2009 roku. W 2010 i 2011 nie było sprzedaży. Ogółem sprzedano 40 
działek, w tym 7 na drogi, na kwotę 896 275 zł o powierzchni 95 690 m2.  

W dniu dzisiejszym kończy się kontrola NIK. Protokół z kontroli po usunięciu nazwisk i nr 
dziełek zostanie opublikowany w styczniu na stronie internetowej Gminy. Inspektor 
kontrolujący, który pracuje 30 lat w NIK-u, powiedział, że nasza Gmina wypadła najgorzej. 
Z tego powodu spodziewam się konsekwencji finansowych, już jest nakaz do zapłaty pół 
miliona i takich decyzji jest 9, a NIK kontroluje jedynie 1/1000, jest bardzo mały wycinek 
działalności naszej Gminy, bo jedynie 33 decyzje o warunkach zabudowy. Jednak we 
wszystkich z nich znaleziono błędy w 9 jest podejrzenie o fałszerstwo.  

Ad.4.1) Przewodniczący Rady: przechodzimy do 4 punktu, podjęcie uchwał w sprawie zasad 
i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami Gminy Nowinka, otwieram dyskusję. 
 
Zastępca Wójta: wczoraj z Panią Luizą Bukłachą naniosłyśmy drobne zmiany w § 6 pkt 1 
z „organy Gminy” na „Wójta i Rady Gminy” i w § 8 dodany został pkt 1 „wyniki konsultacji 
Wójt przedstawia Radzie Gminy”. 
 
Radna Luiza Bukłacha: i § 12, tam uciekło jedno słowo „w Dzienniku Urzędowym 
Województwa Podlaskiego”. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. Na sali obrad podczas zarządzenia i 
przeprowadzania głosowania nad uchwałą było obecnych 15 radnych. Za przyjęciem uchwały 
głosowało 7 Radnych, „przeciw” 0 głosów, „wstrzymało się” 0 głosów. Uchwała została 
przyjęta.  

Pani Luiza sama wnosiła poprawki, nie głosuje Pani Luiza? 

Radna Luiza Bukłacha: a po co, czy ja tu w ogóle jestem 

Przewodniczący: kto jest przeciw, kto się wstrzymał. Drodzy Państwo przyszliście tu 
popracować, czy ja nie wiem. 

Radny Jerzy Kłoczko: patrzymy na Pana Przewodniczącego 

Przewodniczący: to patrzcie, jak ja podnoszę rękę to też podnoście. Rozumiem, że się 
wstrzymali. 

Mieszkanka Gminy Pani Bożena Busińska: Pani Luizo, dlaczego Pani jest przeciwna 
konsultacjom? 
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Radna Luiza Bukłacha: czy ja jestem przeciwna, wczoraj nawet pracowałam z Panią Zastępcą 
Wójt, żeby to dopracować, ale dlaczego my jako Radni nie jesteśmy uważani za Radę, ja się 
nie czuję w tej chwili Radną, której głos jest ważny. 

Pani Bożena Busińska: Państwo jesteście przed nami odpowiedzialni, a nie przed 
Przewodniczącym, chodzi przecież o konsultacje ze społeczeństwem, a nie z 
Przewodniczącym, bierzecie pieniądze z naszych pieniędzy. 

Radny Jerzy Kłoczko: ostatnio przekazujemy diety na cele charytatywne, dzisiaj też 
przekażemy. Przekazywaliśmy na Szkołę w Olszance, w Monkiniach i z tej sesji znów 
przekażemy.  

Przewodniczący Rady: dziękuję, uchwała została przyjęta. Uchwała nr X/71/11 stanowi 
załącznik nr 1 do protokołu.  

Ad.4.2) Na temat Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 
alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na 2012 rok zabrał głos Pan Andrzej 
Sturgulewski: Państwo dostali jeden program, jednak trzeba go rozbić na dwie oddzielne 
uchwały, ponieważ są dwie oddzielne ustawy, czyli ustawa o wychowaniu w trzeźwości i 
ustawa o przeciwdziałaniu narkomanii. W związku z tym, ja ten rozdział IV 
„Przeciwdziałanie narkomanii” przeniosłem do oddzielnego programu. Zależy mi na tym, aby 
urząd działał sprawnie, czy pod ty, czy pod innym kierownictwem. Myślę, że i Państwu 
zależy na tym, czy to Rada Gminy czy Urząd Gminy, ale żeby działał. Proszę o przyjęcie tych 
dwóch programów, dwiema oddzielnymi uchwałami. 
 
Przewodniczący Rady: otwieram dyskusję. 
 
Radna Luiza Bukłacha: czy wszyscy mają dwie uchwały? 
Tak. 
Przewodniczący Rady: rozumiem, że wszystko jasne i odczytał projekt uchwały w sprawie 
Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych na 2012 rok. 
Na sali obrad podczas zarządzenia i przeprowadzania głosowania nad uchwałą było obecnych 
15 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 7 Radnych, „przeciw” 0 głosów, „wstrzymało 
się” 0 głosów. Uchwała została przyjęta. Uchwała nr X/72/11 stanowi załącznik nr 2 do 
protokołu.  

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie Gminnego programu 
przeciwdziałania narkomanii na 2012 rok. Na sali obrad podczas zarządzenia i 
przeprowadzania głosowania nad uchwałą było obecnych 15 radnych. Za przyjęciem uchwały 
głosowało 7 Radnych, „przeciw” 0 głosów, „wstrzymało się” 0 głosów. Uchwała została 
przyjęta.. Uchwała nr X/73/11 stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

Ad. 4.3) Przewodniczący Rady: podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2011 r., 
proszę Pani Skarbnik. 
 
Skarbnik Gminy: dostaliście Państwo zmiany, wczoraj przyszła jeszcze dotacja na skwerek 
w Nowince ze Starostwa Powiatowego. Do dochodów trzeba dodać 24 880 zł, do dochodów 
majątkowych 24 288, do wydatków bieżących dodajemy 24 288, do wydatków 24 288 zł. 
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Plan dochodów po zmianach wynosi 38 410 515 zł, plan wydatków 44 624 806 zł. Pozostałe 
zmiany to przeniesienia środków w ramach działu.  
 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2011 r.  
Na sali obrad podczas zarządzenia i przeprowadzania głosowania nad uchwałą było obecnych 
15 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 7 Radnych, „przeciw” 0 głosów, „wstrzymało 
się” 0 głosów. Uchwała została przyjęta. Uchwała X/74/11 stanowi załącznik nr 4 do 
protokołu.  

Skarbnik Gminy: na poprzedniej sesji uchwaliliśmy WPF. Jednak RIO zasugerowała, żeby 
zmienić wskaźniki których użyłam . Jak w poprzedniej uchwale wskaźniki były na poziomie 
40%, to po zmianie jesteśmy na granicy 60%. Uchwała będzie do poprawy, ale najważniejsza 
jest opinia, która będzie negatywna, co może skutkować nieotrzymaniem kredytów. W tym 
tkwi problem. 

Przewodniczący Rady: składam propozycję wprowadzenia do porządku obrad zmiany WPF 
na lata 2012 – 2022, kto jest za przyjęciem zmiany porządku obrad. 

Za przyjęciem zmiany porządku obrad głosowało 7 Radnych, „przeciw” 0 głosów, 
„wstrzymało się” 0 głosów. 

Przewodniczący Rady: porządek został zmieniony. Zatem tak, tutaj Pan radca prawny mówi, 
że w tym przypadku nie możemy zmienić porządku obrad, Państwo, którzy nie głosowali nie 
chcą tych zmian wprowadzić. Dlaczego nie chcecie przyjąć tych zmian, działacie na szkodę 
urzędu. 

Radny Zdzisław Kossakowski: dlatego, że Pan szopki z nas robi. 

Przewodniczący Rady: ja na Państwa nie piszę skargi do Wojewody. 

Mieszkanka Gminy: dlaczego wcześniejsze uchwały zostały przyjęte, a ta nie może, skoro 
Radni działają na szkodę. 

Radna Jolanta Augustynowicz: poprzednio dotyczyło to uchwalenia uchwał, zmian porządku 
obrad to co innego. 

Przewodniczący Rady: czy  mogą Państwo podać, dlaczego nie chcecie przyjąć tej zmiany. 

Radny Jerzy Kłoczko: była głosowana i Pan stwierdził, że przyjęta. 

Radna Jolanta Augustynowicz: była głosowana zmiana porządku obrad. 

Radny Grzegorz Pietrewicz: ale Przewodniczący przyjął porządek obrad. 

Przewodniczący Rady: cofnąłem po konsultacjach panem radcą. Dlaczego pan Jurek nie chce 
przyjąć zmian? 
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Radny Jerzy Kłoczko: odpowiedziane było, odpowiedź padała kilkakrotnie, bo wniosłem 
wniosek o zmianę porządku obrad i nie został przyjęty. 

Przewodniczący Rady: teraz rozmawiamy o budżecie. 

Radny Jerzy Kłoczko: czy ja jestem na spowiedzi czy u prokuratora. 

Mieszkańcy: na sesji. 

Radny Jerzy Kłoczko: ja się wstrzymuję. 

Przewodniczący Rady: robimy 5 minutową przerwę. Obrady wznowiono o 9:25. 

 Ad. 5) Radna Jolanta Augustynowicz: Pani Skarbnik czym skutkuje nie przyjęcie zmian 
do WPF 

Skarbnik Gminy: na 2012 rok nic się nie zmieni, ale na dalsze lata będzie wytyk i trzeba 
będzie poprawić uchwałę. Jednak opinia RIO będzie już wydana, a banki biorą ją pod uwagę. 
Już jesteśmy monitorowani, szczególnie przez BGK , może zaistnieć sytuacja, że będzie 
potrzebny kredyt krótkoterminowy zanim dostaniemy transzę z projektów i tu będzie 
problem. 

Radny Jan Bujkowski: czyli na ewentualne odszkodowania, o których mówiła Pani Wójt, nie 
będzie można wziąć kredytu. 

Skarbnik Gminy: nie ma takiej możliwości, bo są to wydatki bieżące. 

Radny Jan Bujkowski: to znaczy, że tym sposobem będą poświęcone wydatki inwestycyjne: 
drogi, oświetlenie. 

Radna Luiza Bukłacha: nie mamy przecież w budżecie ani dróg ani oświetlenia. 

Radna Jolanta Augustynowicz : mamy oświetlenie Jurydyka i Barszczowa Góra, w Nowince. 

Radna Luiza Bukłacha: ale przepraszam, nie dostaliśmy nawet tej prognozy, nad czym mamy 
pracować. 

Skarbnik Gminy: nie tak łatwo w krótkim czasie napisać i przesłać Wam. 

Radna Luiza Bukłacha: wszystko co było do tej pory, było źle robione, teraz nie dostajemy 
dokumentów, gdzie na poprzedniej sesji nie zwracałam na to uwagi, Radni nie mieli 
dokumentów, które uchwalaliśmy i teraz jest tak cudownie i pięknie a nie mamy nad czym 
pracować, mamy jeszcze nad tym rękę podnosić. 

Przewodniczący Rady: w Lublinie wysyła się list polecony, że wysłano maila do radnych, my 
tu takich rzeczy robić nie będziemy, jest strona i proszę czytać. 

Radna Luiza Bukłacha: nie ma na stronie. 
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Przewodniczący Rady: tutaj zwracam Pani honor, tej kwestii nie ma. 

Radna Luiza Bukłacha: za strony ściągnęłam 28 to co było. 

Czerwińska Katarzyna: wpłynął wniosek od Związku Pamięci Ofiar Obławy Augustowskiej 
1945, proszę się zapoznać i podjąć decyzję czy Wójt ma przygotować projekt stosownej 
uchwały.  

Ad. 6) Pan Marek Haraburda sołtys wsi Sokolne: czy w okresie zimowym są planowane 
jakieś remonty dróg, podsypanie żwirem, a chodzi mi dokładanie o 100 m w obrębie 
gospodarstwa Pana Ślużyńskiego. To jest droga gminna, on ma prawo jeździć swoim 
sprzętem i trzeba w tym miejscu podsypać, bo jest problem z przejechaniem. To dzieje się co 
roku, proponuję położenie na tym odcinku betonowych płyt, wtedy skończy się problem. 
Koszty mogłyby być podzielone pomiędzy Gminę i Pana Ślużyńskiego, proszę z nim 
porozmawiać. 

Sołtys wsi Józefowo Pani Jadwiga Szypulewska prosiła o ponaglenie w sprawie odpowiedzi 
dotyczącej drogi w Józefowie.  

Sołtys wsi Podkrólówek Pan Jan Borowski poinformował, że na moście na rzece Królewiance 
jest dziura. Jest droga powiatowa i prosi o interwencję.  

Sołtys wsi Danowskie Pani Klementyna Michałowska zapytała czy są już zrobione plany 
przyłączy w Danowskich, gdyż kilku letników, którzy wcześniej nie wyrazili zgody na 
przyłącza, teraz chce się przyłączyć i po raz drugi jej posesja będzie rozkopywana. Jest 
działka, na której stoi mój dom. 

Sołtys wsi Józefowo Pani Jadwiga Szypulewska: po wypadku na drodze zostało zmienione 
położenie drogowskazu „Józefowo” i obecnie niektórzy ludzie jadący z Suwałk nie mogą 
trafić na drogę, zwłaszcza wieczorem. Nie ma oświetlenia, ani znaku. Czy można zrobić znak 
dwustronny? 

Przewodniczący Rady: pewnie zbiegło się to ze zmianą ograniczeń prędkości na drogach, 
gdyż u nas jest podobnie. Trzeba zapytać Generalną Dyrekcję Dróg. 

Pan Marek Haraburda sołtys wsi Sokolne podziękował Pani Wójt, obecnej i poprzedniej 
Radzie za powstały odcinek drogi Szczebra – Sokolne - Cisówek – Kurianki Nr.1186B i most 
i prosił, aby o nich nie zapominano. 

Ad. 7) Przewodniczący Rady Zamknął Sesje słowami; „zamykam X sesję Rady Gminy 
Nowinka” o godz. 9:45. 

Przewodniczący Rady 
    
 Radosław Mikołajczyk 

Protokołowała:  
Katarzyna Czerwińska  niezatwierdzony 


